

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALIA- THE ROYAL JORDANIAN AIRLINES PLC. Date: 29-07-2021 04:48:17 PM Subject: Increasing the company's Capital</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: عالية-الخطوط الجوية الملكية الأردنية التاريخ: 29-07-2021 04:48:17 PM الموضوع: زيادة رأس المال</p>
<p>ALIA- THE ROYAL JORDANIAN AIRLINES PLC. announces that its Board of Directors approved on 29-07-2021 the increase of the company's capital from 274610470 to 324610470 through:</p>	<p>تعلن شركة عالية-الخطوط الجوية الملكية الأردنية عن قرار مجلس إدارتها المتخذ بتاريخ 29-07-2021 بالموافقة على زيادة رأس مالها من 274610470 سهم/دينار إلى 324610470 سهم/دينار، وذلك عن طريق:</p>
<p>The Capital Increase Method</p>	<p>تحديد طريقة زيادة رأس المال</p>
<p>Other</p> <p>The Board of Directors of Alia - Royal Jordanian Airlines decided to invite the General Assembly to hold an extraordinary meeting through visual and electronic means of communication, to discuss the following items and take appropriate decisions regarding them:</p> <ul style="list-style-type: none"> - Increasing the company's authorized capital by 50,000,000 dinars/share, so that the authorized capital will be (324,610,470) dinars/share; - Covering the increase in the company's capital by allocating all the shares of the increase to the Government of the Hashemite Kingdom of Jordan / Government Investments Management Company - Amending the company's memorandum and articles of association to reflect the increase in the company's capital referred to above. 	<p>أخرى</p> <p>قرر مجلس الإدارة دعوة الهيئة العامة لعقد اجتماع غير العادي لشركة عالية - الخطوط الجوية الملكية الأردنية من خلال وسائل الاتصال المرئي والإلكتروني وذلك لبحث ومناقشة الأمور التالية واتخاذ القرارات المناسبة بشأنها:</p> <ul style="list-style-type: none"> - زيادة رأس مال الشركة المصرح به بمقدار 50,000,000 دينار/سهم ليصبح رأس المال المصرح به (324,610,470) دينار/سهم؛ - تغطية الزيادة في رأس مال الشركة من خلال تخصيص كامل أسهم الزيادة لحكومة المملكة الأردنية الهاشمية / شركة إدارة الاستثمارات الحكومية - تعديل عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة بحيث تعكس الزيادة في رأس مال الشركة المشار إليها اعلاه

<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: م. سامر السمان</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: م. سامر السمان</p>
<p>This decision is subject to the company's General Assembly Approval</p>	<p>يخضع هذا القرار لموافقة الهيئة العامة للشركة</p>